
  

 
 

SouthGobi Sands LLC awarded as the Best Employer of 2018 

SouthGobi Resources Ltd. is pleased to announce that SouthGobi Sands LLC (“SGS”) has been recognized 

as the “Best Employer of 2018”, honorably received the award from the Governor of the Umnugovi 

Province at the Companies’ Opening Day event. SGS has been an active employer of residents living in the 

Umnugovi Province for over ten years to provide employment opportunities and human resources 

development. SGS currently employs 400 individuals and approximately of them are residents from local 

regions. 

More than 200 people attended the information session, which was hosted by the Environment and 
Community Relations Department, employees from SGS’ coal wash plant and a SGS representative at 
Dalanzadgad. SGS is grateful for the support and recognition in the field of recruitment by the Government, 
and honored to be a part of this event.  

                      

 

南戈壁沙洲有限责任公司获颁发「2018 年最佳雇主」 
 

南戈壁欣然宣布，南戈壁沙洲有限责任公司 (“SGS”) 于政府举办的公司开放日活动中，荣幸地

获 Umnugovi 省省长颁发「2018 年最佳雇主」之奖项。这十多年间，SGS 一直积极地为该省的居民

提供了不少的就业机会和致力于人力资源发展。目前 SGS 聘请的四百多名员工当中大约有一半是

当地居民。 

 

由环境与社区关系部、SGS洗煤厂的员工及SGS驻 Dalanzadgad代表主办的就业讲座，吸引了超过

200 人参与。SGS 感谢政府一直在招聘领域上给予支持与肯定，也荣幸成为此次活动的一部分。 

 

                      



  

 
 

 

About SouthGobi 

SouthGobi Resources Ltd. (“SouthGobi” or the “Company”), is listed on the Toronto Stock Exchange and 

Hong Kong Stock Exchange, owns and operates its flagship Ovoot Tolgoi coal mine in Mongolia. It also holds 

the mining licences of its other metallurgical and thermal coal deposits in South Gobi Region of Mongolia. 

SouthGobi produces and sells coal to customers in China. 

南戈壁简介 

南戈壁資源有限公司 (「南戈壁」 或「本公司」) 于多伦多证券交易所及香港联交所上市，拥有

及经营其位于蒙古国的敖包特陶勒盖煤矿。其亦持有若干位于蒙古南戈壁区的炼焦煤及动力煤矿

藏的开采许可证。南戈壁生产及销售煤炭予中国客户。 
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